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 Mestni svet 
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 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106 
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Številka:    900-12/2023-16-401102 

Datum:      21. 6. 2023 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

6. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 21. 6. 2023 ob 16.00 uri v sejni sobi 16 

stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 

Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, mag. Maj Fritz, Sandra Gazinkovski, mag. 

Branko Grims, Gordana Grobelnik, Sebastjan Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, 

Nataša Majcen, Sonja Mašić, Tomaž Ogris, Doroteja Osterman, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, Vlasta Sagadin, 

Nada Sredojević, Nina Šmid, Jure Šprajc, dr. Andreja Valič Zver, Boris Vehovec, mag. Igor Velov, Mitar Vujinović 

in Manja Zorko. 

 

Svojo odsotnost sta opravičila: Ana Pavlovski in Zoran Stevanović. 

 

Na seji so bili navzoči še: Bojan Veselinović - direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance in 

splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Tanja Hrovat – vodja Urada za 

družbene dejavnosti, Mihaela Šuštar Gruber – vodja Urada za okolje in prostor, Marko Čehovin – vodja Urada za 

gospodarstvo in gospodarske javne službe, Eva Romih - Urad za projekte, razvoj in pametno skupnost, Katja Štruc 

– vodja Kabineta župana, Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje, Sašo 

Govekar – direktor Skupne občinske uprave občin Gorenjske, Neva Vehovec Iličić – vodja Oddelka za mestni svet 

in krajevne skupnosti, Milena Bohinc – strokovna sodelavka v Oddelku za mestni svet in krajevne skupnosti, Vera 

Rutar, Borut Ulčar in Uroš Ulčar – Regijska razvojna družba Domžale, Aleksander Jenko – družba IPSUM, Nasta 

Rak – družba Domplan Kranj.  

 

Na seji so bili prisotni novinarji: Simon Šubic – Gorenjski glas, Peter Šalamon – Žurnal 24 in Urša Mlakar – Radio 

Gorenc.  

 

Uvodoma je predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 23 svetnic in svetnikov ter, da je 

s tem mestni svet sklepčen.  

 

Na mizo sta bili posredovani naslednji gradivi: poročilo o izvršitvi sklepov 5. seje MS in seznam sklepov komisij za 

to sejo z vsemi pripombami. K točki Kadrovske zadeve ni bilo podanega nobenega predloga, zato jo je 

predsedujoči umaknil z dnevnega reda. Ravno tako se umakne z dnevnega reda premoženjska zadeva pod točko 
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3. A, predlog  za prerazporeditev sredstev in uvrstitev novega projekta v načrt razvojnih programov (NRP) in delno 

se u umakne pri točki 3.C dopolnitev načrta pridobivanja v delu, ki se nanaša na parc. št. 57/1 k.o. Hrastje.  

 

V razpravi je svetnica Saša Kristan vprašala, zakaj svetniki ne dobivajo na mizo zapisnikov komisij in zapisnika 

nadzornega odbora. Zdi se ji pomembno, da vidijo katere spremembe posamezni člani predlagajo. Predlagala je, 

da se 5. točka dnevnega reda umakne oziroma prestavi na naslednjo sejo mestnega sveta.  

 

Druge razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Z dnevnega reda se umakne točka 5. Spremembe in dopolnitve občinskega prostorskega načrta Mestne občine 

Kranj – spremembe št. 4 – prva obravnava.  

 

Sklep ni bil sprejet (24 PRISOTNIH: 11 ZA, 11 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA). 

 

Nato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, na glasovanje naslednji  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 5. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov 
2. Premoženjske zadeve  
3. Odlok o spremembah Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v Mestni občini Kranj – 

predlog 

4. Spremembe in dopolnitve občinskega prostorskega načrta Mestne občine Kranj - spremembe št. 4 – prva 

obravnava 

5. Odlok o tretjih spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu območja D 02/3 – Šolski center 

Zlato Polje – prva obravnava  

6. Sklep o lokacijski preveritvi za povečanje stavbnega zemljišča v EUP BI 33  

7. Sklep o določitvi cene prevoznih sredstev 

8. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 
 

Sprejeto z večino glasov (26 PRISOTNIH: 18 ZA, 7 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

 

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 5. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČILA O IZVRŠITVI 

SKLEPOV  

 

Poročilo o izvršitvi sklepov sej je podal Bojan Veselinović, direktor mestne uprave.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 5. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 31. 5. 2023 ter poročilo o izvršitvi sklepov. 

 

Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
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2. PREMOŽENJSKE ZADEVE  

 

B. Uvrstitev novega projekta v načrt razvojnih programov (NRP) – UP-SCALE 

 

Uvodno poročilo je podala Eva Romih iz Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte. 

 

Stališča komisij:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlagano uvrstitvijo novega projekta: UP – 
SCALE v Načrt razvojnih programov MO Kranj za leto 2023 in se z njim strinjajo. 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano premoženjsko zadevo.  
 

Po krajši razpravi svetnice Irene Dolenc, je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

- V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2023, se odpre nov NRP UP-SCALE. 

- Ker gre za donacijo, ki je po 43. členu Zakona o javnih financah namenski prihodek, se bodo sredstva oz. 

pravice porabe na novem NRP zagotovile po nakazilu sredstev s strani Evropske komisije. 

 

Sprejeto z večino glasov (22 PRISOTNIH: 20 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA). 

 

 

C. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023 – dopolnitev 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve. 

 

Stališča komisij:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt pridobivanja 
nepremičnega premoženja MO Kranj za leto 2023 – dopolnitev in se z njim strinjajo. 
Komisija za stanovanjske zadeve:  
Komisija se je seznanila s premoženjsko zadevo.  
 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano premoženjsko zadevo.  
 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023.  

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).  

 

 

D. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2023 – dopolnitev 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve. 

 

Stališča komisij:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem MO Kranj za leto 2023 – dopolnitev in se z njim strinjajo. 
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Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami s pripombo, cena za nakup zemljišča parc. št. 57/1 k.o. 

Hrastje (pobuda KS Hrastje) v višini 20.000 EUR je previsoka za namen ureditve postaje Kr skolesom. 

 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano premoženjsko zadevo.  
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2023.  

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).  

 

 

E. Izdaja soglasja k osnutku prodajne pogodbe za nepremičnine – zemljišča v območju poslovno proizvodne 

cone HR 6/1 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve. 

 

Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu premoženjske zadeve E. 
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Izdaja soglasja k osnutku 
prodajne pogodbe za nepremičnine – zemljišča v območju poslovno proizvodne cone KR 6/1. 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano premoženjsko zadevo.  
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša z osnutkom prodajne pogodbe za nepremičnine v k.o. 2124 - HRASTJE: 

• parcele št. 996 (ID znak 7268336), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 25 m² 

• parcele št. 997 (ID znak 7268337), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 19 m² 

• parcele št. 978 (ID znak 7268335), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 81 m² 

• parcele št. 1065 (ID znak 7309141), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 95 m² 

• parcele št. 1066 (ID znak 7309142), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 44 m² 

• parcele št. 1067 (ID znak 7309143), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 44 m² 

• parcele št. 1068 (ID znak 7309144), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 114 m² 

• parcele št. 1069 (ID znak 7309145), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 139 m² 

• parcele št. 1070 (ID znak 7309146), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 418 m² 

• parcele št. 1071 (ID znak 7309147), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 880 m² 

• parcele št. 1072 (ID znak 7309148), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 21 m² 

• parcele št. 1073 (ID znak 7309149), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 103 m² 

• parcele št. 1080 (ID znak 7309156), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 1006 m² 

• parcele št. 1083 (ID znak 7309159), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 167 m² 

• parcele št. 1112 (ID znak 7309188), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 1597 m² 

• parcele št. 1113 (ID znak 7309189), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 192 m² 

• parcele št. 1114 (ID znak 7309190), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 1603 m² 

• parcele št. 1156 (ID znak 7309232), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 3380 m² 

• parcele št. 1272 (ID znak 7309345), v deležu 1/1 do celote, v izmeri  14 m² 
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• parcele št. 1273 (ID znak 7309346), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 26 m² 

• parcele št. 1274 (ID znak 7309347), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 19 m² 

• parcele št. 1275 (ID znak 7309348), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 165 m² 

• parcele št. 1296 (ID znak 7309369), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 371 m² 

• parcele št. 1298 (ID znak 7309371), v deležu 1/1 do celote, v izmeri 1606 m². 

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).  

 

 

 

3. ODLOK O SPREMEMBAH ODLOKA O ENKRATNEM DENARNEM PRISPEVKU ZA NOVOROJENCE V MESTNI 

OBČINI KRANJ – PREDLOG 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  

 

Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu. 
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlagano spremembo Odloka o spremembah 
Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v Mestni občini Kranj in se z njo strinja. 
 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v 
Mestni občini Kranj – predlog.  
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim gradivom.  
 

V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, mag. Igor Velov, Bojan Homan in mag. Branko Grims. 

 

Svetniška skupina SDS z 12imi podpisi svetnikov je predlagala, da se sredstva za novorojence v Mestni občini 

Kranj s 1.1.2024 povišajo na 300 EUR.  

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, je v skladu s 88. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Kranj 

umaknil to točko iz obravnave. Preloži se na eno naslednjih sej mestnega sveta, saj gre za finančne posledice.  

 

 

 

4. SPREMEMBE IN DOPOLNITVE OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA MESTNE OBČINE KRANJ - 

SPREMEMBE ŠT. 4 – PRVA OBRAVNAVA 

 

Uvodno poročilo so podali: Mihaela Šuštar Gruber – vodja Urada za okolje in prostor, Vera Rutar in Uroš Ulčar - 

Regijska razvojna družba Domžale ter Aleksander Jenko – družba Ipsum.  

 

Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  
Komisija je soglasno (5 ZA) sprejela  naslednjo 
PRIPOMBO: 

- v besedilo odloka se doda varovalka v zadevah, ko se za pozidavo predvidi sprejem OPPN, pa se OPPN bodisi ne 

sprejme ali pa se sprejet OPPN zaradi visoke cene izgradnje nove komunalne opreme, ne izvede v določenem 

času, da lahko občina začne diskrecijsko s postopkom presoje vseh okoliščin za spremembo namembnosti nazaj, 

kakršna je bila pred spremembo, 

- preveri naj se glede odmikov glede oskrbe  z javnim vodovodom+, ker je v strateškem delu zapisano drugače kot 

v izvedbenem, 
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- preveri naj se ali je bilo preverjeno, če so bile upoštevane obstoječe vodovodne kapacitete obstoječega naselja 

Zgornja Besnica glede na to, da je v OPN predvidena gradnja novega naselja za starejše, 

- v členu 26 točka 2.6.1. 9. odstavek: ali pogoj velja samo za cevovode ali tudi za vodohrane, 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Spremembami in dopolnitvami Odloka o občinskem prostorskem načrtu Mestne 

občine Kranj - spremembe št. 4 - prva obravnava. 

 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim gradivom.  
 

V razpravi so sodelovali: Tomaž Ogris, Rok Igličar, Mihaela Šuštar Gruber, Saša Kristan, Vera Rutar, mag. Igor 

Velov, mag. Maj Fritz, Vlasta Sagadin, Bojan Homan, Matjaž Rakovec, Sandra Gazinkovski in Janez Černe.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje  

 

SKLEPE:  

 

1. Sprejme se dopolnjeni osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvedbenem prostorskem 

načrtu Mestne občine Kranj  - spremembe št. 4 – prva obravnava.  

2. Sprejme se dopolnjeni osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o strateškem prostorskem 

načrtu Mestne občine Kranj – spremembe št. 4 – prva obravnava.  

3. Sprejme se Okoljsko poročilo za premembe in dopolnitve občinskega prostorskega načrta Mestne občine 

Kranj – spremembe št. 4 – prva obravnava.  

 

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 22 ZA, 5 PROTI). 

 

 

 

5. ODLOK O TRETJIH SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O ZAZIDALNEM NAČRTU OBMOČJA D 02/3 – 

ŠOLSKI CENTER ZLATO POLJE – PRVA OBRAVNAVA  

 

Uvodno poročilo sta podali Mihaela Šuštar Gruber – vodja Urada za okolje in prostor ter Nasta Rak – družba 

Domplan Kranj.  

 

Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z Odlokom o tretjih spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu območja D 

02/3 - Šolski center Zlato Polje - prva obravnava  

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim gradivom.  
 

V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, Mihaela Šuštar Gruber, mag. Igor Velov, Nasta Rak in Tomaž Ogris.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnjen osnutek Odloka o tretjih spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu območja 

D 02/3 – Šolski center Zlato polje, v prvi obravnavi.  

 

Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
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6. SKLEP O LOKACIJSKI PREVERITVI ZA POVEČANJE STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V EUP BI 33  

 

Uvodno poročilo je podala Mihaela Šuštar Gruber, vodja Urada za okolje in prostor.  

 

Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Sklepom o lokacijski preveritvi za povečanje stavbnega zemljišča v EUP BI 33  

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim gradivom.  
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme Sklep o lokacijski preveritvi v enoti urejanja prostora BI 33 v Mestni 

občini Kranj. 

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).  

 

 

 

7. SKLEP O DOLOČITVI CENE PREVOZNIH SREDSTEV 

 

Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.  

 

Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim Sklepom o določitvi cene prevoznih 

storitev in se z njim strinjajo. Hkrati predlagajo, da se preuči dejanska potreba po avtobusnem prevozu do 

Športnega parka v Kranju. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Sklepom o določitvi cene prevoznih storitev. 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim gradivom.  
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o določitvi cene prevoznih sredstev. 

 

Sprejeto soglasno (22 PRISOTNIH: 22 ZA).  

 

 

 

8. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA 

 

Župan Matjaž Rakovec je obvestil prisotne, da bo naslednja 7. seja mestnega sveta 20. 9. 2023, 8. seja mestnega 

sveta pa 25. 10. 2023.  
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1. Vlasta Sagadin:  

- Dala je pobudo, da se naroči monitoring vseh vodotokov v Mestni občini Kranj, torej poleg obeh glavnih rek, 

Save in Kokre tudi vse večje pritoke od Milke, Golnišnice, Kokrice, Rupovščice itn.  

 

2. Saša Kristan:  

- Zanimalo jo je, zakaj se je na Facebook strani Mestne občine Kranj ukinila možnost komentiranja. Predlagala je, 

da se ponovno uvede možnost komentiranja na FB MOK.  

-  Drugo vprašanje je, kaj se dogaja s športno dvorano, oz. telovadnico Osnovne šole Stane Žagar? Ali so 

dokumenti zdaj urejeni in je ta telovadnica v uporabi? 

- Svetniška skupina SDS je na občinsko upravo poslala dopis, v katerem so obrazložili, da se ne strinjajo v zvezi s 

financiranjem delovanja političnih strank. Prejela je že dva dopisa. Predlagala je, da se vsa ta dokumentacija 

posreduje Statutarno pravni komisiji in zaprosila za stališče  Statutarno pravne komisije glede njihovih predlogov 

oz. pobud.  

- Vprašala je župana, če ima že kakšno informacijo kaj se dogaja v zvezi s podražitvijo komunalnih storitev v Občini 

Šenčur.  

 

Mendi Kokot iz Kabineta župana je odgovorila, da sistem komentiranja na Facebook strani zahteva veliko 

administracije. Vsak komentar je potrebno pregledati, ga oceniti, ali ustreza temu, da je spoštljiv, da ne sproža 

žalitev, oz. da ostaja v mejah same vsebine, ki je objavljena na Facebooku. Obstajajo še drugi kanali, kamor lahko 

občan pošlje vprašanje, po elektronski pošti, Krpovej, osebno in mu tako lažje odgovorijo.  

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da je za telovadnico oziroma prizidek OŠ Staneta Žagarja Kranj uporabno 

dovoljenje izdano. Glede sprejema podražitve komunalnih storitev v Občini Šenčur je v kontaktu z direktorjem in 

zaenkrat še nima podatka.  

 

3. Nada Bogataj Kržan:  

- Zanimalo jo je, ali je načrtovana ureditev kolesarske poti od avtobusne postaje do Kokrice. Zelo je neurejena in 

nevarna pot.  

-Vprašala je, če je že in v kakšni fazi je parcelacija zemljišča na Golniku, na katerem stoji vrtec? Zanima jo zaradi 

tega, ker je vrtec zelo potreben energetske sanacije.  

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da je povezava do Kokrice za 

kolesarje srednjeročna in dolgoročna želja. Zadeva gre toliko počasi, ker teče ob državni cesti. Ko bodo večje 

rekonstrukcije tudi za gradnjo večjih objektov, se bo to delalo po fazah. Tam je nekaj zožitev, predvsem na 

Velikem hribu in pri nadvozu čez avtocesto. O tem intenzivno razmišljajo, so pa tudi druge alternativne poti, ki 

jih je treba izpostaviti. 

Ena pot poteka preko polja do Mlake, povezava je celo kategorizirana. V letu 2021 so vzpostavili alternativno pot 

do Kokrice, ki pride mimo Rupe in vse protokolarnega centra Brdo. V zadnjem obdobju se je vzpostavilo zelo 

veliko kolesarskih poti, tako da jih ima občina zdaj okrog 73 km, leta 2017 jih je imela manj kot 30 km.  

 

Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti, je bila na vezi s pravnico Klinike Golnike. Zemljišče, na katerem 

stoji objekt – vrtec Golnik, je v lasti občine. Zemljišče v okolici objekta, to se pravi izven gabaritov objekta, je 

trenutno v fazi določitve pripadajočih objektov, funkcionalnega zemljišča ob sosednjih blokih. Dokler ta postopek 

ne bo rešen, občina parcelacije oz. samega vpisa ne more urediti. Obravnava na sodišču je razpisana za 17. 9. 

2023.  

 

4. Nina Šmid:  

- S strani ravnatelja Osnovne šole Stražišče je bila že večkrat dana pobuda za širitev oddelkov. Imajo ogromno 

prostorsko stisko in bi potrebovali vsaj štiri nove učilnice oziroma oddelke. Zanima jo, če je občina seznanjena s 

to problematiko in kaj se dela v tej smeri? Poleg tega se gradijo stanovanja in prihajajo nove družine.  

 

Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti, je povedala, da je občina seznanjena s prostorsko stisko na 

več šolah. Žal je trenutno zaradi priselitev v nove stanovanjske objekte pritisk na šole precejšen, zato bo potrebno 

dozidave opraviti v več šolah. Po proračunskih letih bo potrebno razdeliti investicije, vse naenkrat, žal ne gre. Pri 

pripravi proračuna za prihodnji dve leti občina sledi demografski študiji in poselitvi. To velja za kranjsko Iskrica, 
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od koder bodo gravitirali na novo podružnico Osnovne šole Jakoba Aljaža. Naslednja dozidava pa Dolnov, ki 

gravitira na Osnovno šolo Franceta Prešerna, zato je tudi že odprt NRP za dozidavo na Kokrici. Potem je še 

Osnovna šola Helene Puhar, kjer pa sploh poka po šivih zaradi naraščajoče populacije otrok s posebnimi 

potrebami. Te tri so prioritetno že uvrščene v proračun. Prostorske težave obstajajo tudi na drugih šolah. V 

Stražišču so predlagali rešitve, podobno kot na OŠ Staneta Žagarja, da se prostorske stiske rešuje na način, da 

prva triada začne s poukom ali s preduro ali točno ob uri. Preostali dve triadi, to se pravi od četrtega do sedmega 

pa pol osmih. Zadnja triada pa uro kasneje ali s preduro in tako se prostorsko in časovno porazdeli.  

 

5. Irena Dolenc:  

- V nedeljo praznuje naša domovina 32. rojstni dan in meni, da so svetniki in tudi zaposleni na Mestni občini Kranj 

tisti, ki so zgled ostalim. Ponosno naj izobesijo zastave in se udeležijo kakšne prireditve. Povabila je prisotne v 

Zgornje Bitnje v soboto, 24. 6. 2023 ob 10.00 na praznovanje.  

 

6. Sonja Mašić: 

- Omenila je in pričakuje, da se bo kaj ukrenilo glede centra trajnostne mobilnosti, ne zaradi samega centra, ki ni 

moteč. Moteče je pranje koles ob prehodu za pešce in, da lahko ta drevesa, ki so tam posajena, ravno zaradi tega 

pranja tudi odmrejo. Izrazila je dvom, da ima ta center za opravljanje te dejavnosti, ker če je prehod za pešce 

moker, je toliko več možnosti, da tam kdo pade.  

- Druga zadeva je conska ureditev v naselju na Hujah, ki si jo v bistvu že mnogi prebivalci želijo in to ravno zaradi 

tega, ker je kup prekupčevalcev, ki zasedajo prepotrebna parkirna mesta in bi zaradi tega, ker če bi se to uredilo, 

potem morali ta vozila tudi odstraniti. Gre za to, da imajo možnost parkirati pri trgovski šoli, kjer je cena izredno 

ugodna. Ugotavljajo, da so ta parkirna mesta zasedena, obstaja celo neka čakalna vrsta. Vsi tisti, ki imajo pač 

zakupljeno neko parkirno mesto na tem delu, parkirajo pred bloki. Bilo bi vseeno, če bi še plačali za to, ko to tako 

počnejo in razmislijo, ali bodo koristili parkirišče ali ne.  

 

7. Sandra Gazinkovski:  

- Zanimalo jo je, kaj je z vrtcem v Bitnjah, zakaj taka situacija kot je opisal svetnik Bojan Homan, kaj je narobe, 

zakaj se zadeve ne sanirajo in kaj o tem meni Svet Kranjskih vrtcev.  

 

Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti, je povedala, da je šel izvajalec v stečaj ali prisilno poravnavo 

in določenih nepravilnosti ni odpravil (trava in daljinec za projektor). O tem, da karkoli pušča streha, ni 

seznanjena, tako je očitno po novem prišlo do tega. Trava je nadomeščena samoiniciativno s strani Mestne 

občine Kranj, ker izvajalec ni bil odziven.  

 

Sandra Gazinkovski ni zadovoljna z odgovorom. Želi, da se ta zadeva preveri, če je res dejansko tako, ker vrtec ni 

bil zastonj, pa ni bil poceni. Tako da bi bilo mogoče fajn, da preden sploh začnemo graditi, oz. renovirati katerokoli 

vrtec ali pa šolo, da najprej vidimo, s kom imamo opravka in kako bomo delali. Njeno osebno mnenje je, da 

najcenejši izvajalci ne pomenijo tudi najboljši izvajalci.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 18.30. 

 

Zapisala: 

Milena Bohinc 

 

 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 

 


